
Info punkter fra bestyrelsesmøde 12/10-23: 

 

• Åbent Varmeværk 7/10 var en kæmpe succes med næsten 200 besøgende 
• Varmepumpeprojektet kører som planlagt - det skulle gerne være i drift februar 2024 
• Det har været et mildt efterår indtil videre, så vi har i september produceret 8 % mindre 

end sidste år 
• Radionetværk er godkendt til at blive indkøbt. Forhåbentlig er det kørende, så vi kan bruge 

det til årsaflæsning.  
• Der bliver afholdt info møde den 3/12-23 kl. 15-17 i Badmintonhallen med æbleskiver og 

gløgg. 

 

Arkiveret 23/11-23 

 


